
Protokoll Fotö Öråd 2021-02-25 
 
 
 

Mötet genomfördes som videomöte 

Närvarande: Bosse, Johan, Bengt, Magnus, Christina, Elisabeth, Sigbritt, Sonja, Holger, 
Emelie, Annika 

1. Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 

2. Till sekreterare valdes Sigbritt. 
Till justeringsmän valdes Magnus (stående) och Bengt. 
Dagens agenda gicks igenom och godkändes. 
 

3. Uppföljningspunkter 
• Arbetet med hembygdsboken fortskrider och två kapitel är helt klara. Boken kommer 

att omfatta ca 300 sidor. 
 

• Bygglovet för bastun på Ussholmen på utsidan av piren är godkänt av kommunen. En 
arbetsgrupp om fyra personer kommer inom kort att påbörja planering och 
genomförande. Hamnföreningen ansvarar. Önskemål: en badtrappa som det är lätt 
att ta sig upp- och nedför.  
 

4. Förslag har inkommit om att bygga soldäck och förbättra badstegen på Ångbåtsbryggan. 
Materialkostnaden för soldäcket godkändes av örådet, ca 12.000 kr. Arbetet utförs av 
frivilliga krafter. Förbättrad eller ny badstege får anstå tills vidare. Eventuellt behöver vi 
fylla på med nytt grus på gångvägen ut till badplatsen. Efter besiktning tas frågan upp på 
nästa möte. 
 

5. Just nu finns inga nyinflyttade på Fotö som ska ha vårt informationsblad, men inom det 
närmaste halvåret förväntas sex adresser få nya öbor. 
 

6. Vid förra mötet diskuterades och fastställdes örådets verksamhetsinriktning för 2021. 
Till dagens möte diskuterades ett förslag om utökning av fokusområdena - arbete som 
kan utföras inom olika kommittéer där såväl örådsmedlemmar som öbor kan medverka. 
Syftet är att samhällsföreningens  arbete ska effektiviseras och bidra till ökad delaktighet 
och stimulans för medlemmarna.  
 

7. Förslag till fokus-/kommittéområden 
• Trafik – t.ex. parkering, framkomlighet, vägunderhåll, skyltar, belysning 



• Miljö –t.ex. allmän sophantering, planering och genomförande av städdag, skötsel av 
planteringar och anläggningar (rutan, parken, lekplatsen, Kilen) 

• Fritid och Turism – t.ex. badplatser, badstegar, vandringsleder (t.ex. utsiktsplattform 
vattentorn) 

• Fester och sammankomster – t.ex. årsmötet, årets Fotö-bo/hjälte, hummerfest, 
skaldjursfest  

• Fotös historia – böcker, bilder, kartor, berättelser 
• IT, facebook och medlemskommunikation – t.ex. hemsida, IT-system, broschyr och 

info till nyinflyttade 

Beslut om hur arbetet ska bedrivas i framtiden bedöms kunna fattas vid nästa möte efter 
att individuella diskussioner mellan ordföranden och örådets medlemmar ägt rum. 

8. Förslag gällande Egnahemsvägen 
Förslag från två öbor, oberoende av varandra, hade inkommit gällande Egnahemsvägen: 
1) bredda vägen på olika ställen där det är möjligt 2) förändra farthindret vid hus nr. 1 
eftersom bilarna ibland slår i och orsakar höga oljud. Efter diskussion enades man om att 
bredden på Egnahemsvägen är tillräcklig samt att vad gäller farthindret, en normal bil 
som håller normal hastighet inte utgör ett problem. Förslagen föranleder därför ingen 
åtgärd från örådet. Som privatperson kan man själv  kontakta kommunen.  
 

9. Information från föreningarna 
• Sion – fortsätter med digitala möten och väntar med att starta barngrupperna 
• FGIF – aktiviteterna ligger fortfarande nere. Raymond Englund säljer bingolotter til 

påsk. 
• Skolan - de barn från Heden-skolan som tillfälligtvis placerats på Fotö på grund av 

byggarbeten hoppas man få behålla eftersom Fotös skola är så välfungerande.  Kan 
före detta elever fungera som ambassadörer och marknadsföra Fotö skola? Elisabeth 
tar förslaget vidare. Just nu ser det ljust ut då det finns tillräckligt många barn till 
nästa läsår, sedan vet man inte. 
 

10. Datum för årsmötet – örådet beslutade att  frångå stadgarna på grund av pandemin och 
återkomma till medlemmarna med besked vid senare tillfälle. 
 

11.  Nästa möte tisdagen den 30 mars kl 19.00, troligtvis via Zoom. 

Fotö 2021-02-27 

Sigbritt Oskarsson, sekr. 

Justeras 

Magnus Jonasson   Bengt Engström  


